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DisclaimerDisclaimer

This information presentation has been prepared based on publicly available information and information provided by Real
Gold Mining Limited ("Company"). The information contained in this document has not been independently verified. No
representation or warranty express or implied is made as to, and no reliance should be placed on, the fairness, accuracy,
completeness or correctness of the information or opinions contained herein. It is not the intention to provide, and you
may not rely on this document as providing, a complete or comprehensive analysis of the Company's financial or trading
position or prospects. The information contained herein is subject to change and readers are cautioned not to place undue
reliance on forward-looking statements contained in this document. The Company is under no obligation to correct or
update any such forward-looking information.

None of the Company nor any of its respective affiliates, advisors or representatives shall have any liability whatsoever (in
negligence or otherwise) for any loss howsoever arising from any use of this document or its contents or otherwise arising
in connection with the document. No person is authorized to give any information or to make any representation not
contained in this document and, if given or made, should not be relied upon.

This information memorandum is strictly confidential to the recipient and may not be reproduced or redistributed to any
other person, including the press or other media. This document is not an offer of securities for sale in the United States
or elsewhere. Securities may not be offered or sold in the United States absent registration or an exemption from
registration under the United States Securities Act 1933, as amended. The Company does not intend to register the
securities or conduct a a public offering in the United States. Neither this document nor any copy of it may be taken or
transmitted into or distributed, directly or indirectly, in the United States or to any U.S. persons.

Neither this document nor any copy of it may be taken or transmitted into Canada or distributed or redistributed in Japan
or to any resident thereof. The distribution of this document in other jurisdictions may be restricted by law and persons into
whose possession this document comes should inform themselves about, and observe, any such restrictions.
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选厂运营数据选厂运营数据

63.915.214.234.5等价黄金销量总计（千盎司）
715.0713.0662.1737.0实现黄金价格（美元/盎司）

10,856.4

2.12.113.84.33.06.6等价黄金（千盎司）

5.06.152.811.39.731.8等价黄金（千盎司）

石人沟-南台子选厂

45,687.19,433.225,397.4总收入（千美元）

7.08.266.615.512.738.3等价黄金产量总计（千盎司）
5.26.047.011.79.425.9黄金含量总计（千盎司）

1.21.16.22.31.42.5黄金含量（千盎司）
86.686.185.885.985.785.8平均回收率(%)

3.33.23.33.23.23.5平均黄金品位（克/吨）
12.912.568.026.315.726.0加工矿石（千吨）
16.215.6116.4全日候生产全日候生产生产天数（天）
800.0800.0585.1800.0500.0500.0平均日产能（吨/天）

骆驼场选厂

4.14.940.79.48.023.4黄金含量（千盎司）
86.085.986.886.186.687.1平均回收率(%)

9.89.59.29.39.59.1平均黄金品位（克/吨）
15.218.6158.836.530.292.2加工矿石（千吨）
15.418.8284.2全日候生产全日候生产生产天数（天）

990.0990.0558.8990.0990.0418.0平均日产能（吨/天）

09年2月*09年1月*2008*08年12月08年11月08年1月-10月
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注：美元/人民币汇率： 6.8348
*由于春节假期，2009年1月和2月的运营天数少于满月运营天数；由于商业生产2008年5月才开始，2008年的运营天数为284天



运营统计数据均大幅超过独立技术报告的预测运营统计数据均大幅超过独立技术报告的预测

2008 矿石加工量 2008 加权平均黄金品位

2008 黄金产量2008 加权平均回收率
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财务表现显著超出预期财务表现显著超出预期

2008 实现黄金价格和收入 2008 成本细分*

2008 净利润及利润率***2008 单位现金成本**

注：美元/人民币汇率：6.8348
*由于商业生产从5月开始，为计算单位现金成本，2008成本剔除了1-4月
**单位现金成本 =（总成本 –折旧与摊销 - IPO 相关费用 –所得税）/ 等价黄金销量
***EBITDA利润率和净利率剔除了IPO相关费用
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20092009 前景展望前景展望 （内生增长）（内生增长）

 未来无预期明显成本波动，包括折旧与摊销和现金成本
 预计平均品位和回收率保持稳定
 2009年运营天数最多为330天（内部预算采用300天）
 黄金含量的计算基于独立技术专家报告对总产能、平均黄金品位（6.18克/吨）和回收率（86%）的预测
 等价黄金产量的计算基于独立技术专家报告对黄金含量的预测，并假设黄金含量占等价黄金的70%（2008
年实际为黄金含量占等价黄金的70.6%）

 计划的产能扩张如期进行
 持续进行收购和勘探
 董事会将于2009年3月12日举行会议，决定是否批准根据公司的高管股权计划授予股权
 公司将从2009年第一季度起，自愿公布和发布季度财务业绩

20.315.715.213.714.514.514.514.513.713.77.08.2等价黄金产量（千盎司）*

15.111.711.310.210.810.810.810.810.210.25.26.0黄金含量（千盎司）

272726262727272726261519生产天数

2,5801,7901,7901,7901,7901,7901,7901,7901,7901,7901,7901,790总产能

790新增产能

1,7901,7901,7901,7901,7901,7901,7901,7901,7901,7901,7901,790现有产能

12月11月10月9月8月7月6月5月4月3月2月**1月**平均日产能

其他考虑因素

6

*等价黄金（3月–12月）的预测基于假设黄金对总收入的贡献率约为70%

**由于春节假期，2009年1月和2月的运营天数少于满月运营天数



谢谢！谢谢！


